

## La Mission Locale

On each ATDEC host site, facilitators offer support with your job search procedures individually or in the form of workshops.

**Mission Locale** is an association in charge of social and professional integration for young people from 16 to 25 years old out of the school system.

It carries out a mission of local public services.

A referral advisor is assigned at the young person registration. He will assist on his path, the aim being access to employment. To do so, the adviser can mobilize resources or partners in the territory related to training, access to employment but also in the fields of health, mobility, housing, access to rights in general.

-----

**La Mission Locale** est une association chargée de l'insertion sociale et professionnelle de jeunes 16 à 25 ans révolus, sortis du système scolaire.

Elle exerce une mission de service public de proximité, définie dans le cadre de la Loi de programmation pour la cohésion sociale du 18 janvier 2005.

Un conseiller référent est attribué à l'inscription du jeune. Il l'accompagne dans son parcours, l'objectif étant l'accès à l'emploi. Pour ce faire, le conseiller peut mobiliser des dispositifs ou des partenaires du territoire en lien avec la formation, l'accès à l'emploi mais également sur les champs de la santé, la mobilité, le logement/hébergement, l'accès aux droits de façon générale.